
      REPUBLIKA HRVATSKA
      PRIMORSKO GORANSKA ŽUPANIJA
      GRAD DELNICE
      GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ
      KLASA:023-06/14-01/01
      URBROJ:2112-01-30-40-4-15-142
      Delnice, 20. srpnja 2015.

                                      
ZAPISNIK

sa 142.sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija
održane 20. srpnja 2015.

u Maloj vijećnici s početkom u 13,00 sati

                 Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica; Tomislav Mrle, voditelj Stručne
službe  za  obavljanje  poslova  tijela  Grada  Delnica,  samouprave  i  uprave;  Indira  Rački  Joskić,
ravnateljica  Narodne  knjižnice  i  čitaonice  Delnice;  Mirela  Srkoč  Šenkinc,  direktorica  Turističkog
ureda  TZ  Grada  Delnica,  Iva  Žagar,  djelatnica  KTD  Risnjak-Delnice  d.o.o.;  Davorka  Grgurić,
voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet; Đulio Jusufi, voditelj
Odsjeka za proračun i financije, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.

                  Ispričali sastanak: Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika; Zvezdana Jerković,
ravnateljica DV „Hlojkica“ Delnice; Dragan Abramović, zapovjednik JPV Delnice; Nikola Muvrin,
direktor KTD Risnjak-Delnice d.o.o. (umjesto kojeg sjednici prisustvuje Iva Žagar, djelatnica KTD
Risnjak-Delnice d.o.o.); Gordana Piskač, pročelnica JUO Grada Delnica; Dario Medvedec, direktor
GSC.

PLANSKI KOLEGIJ

ĐULIO JUSUFI
- Polugodišnji financijski konsolidirani izvještaji se završavaju.
- Bagatelna nabava, osiguranje imovine od posljedica nesretnog slučaja.
- Priprema za Gradsko vijeće.
- Pregled polugodišnjeg financijskog izvještaja u HABOR-u.
- Kolega Majnarić  priprema konačni  izvještaj  vezan uz programe energetske učinkovitosti  i

obnovljivih izvora energije te radi na izradi Vodiča za investicije.
- U pripremi je izrada polugodišnjeg izvještaja o nepravilnostima.

INDIRA RAČKI JOSKIĆ
- Obrada AV građe.
- Knjižnica se koristi maksimalno.
- Izrada plana stažiranja za kolovoz.
- Radijska emisija.
- Potrošeno je 80 % sredstava dobivenih od Ministarstva što iznosi 46.000 kuna. Kreće se s

drugim dijelom nabave.
- Za Ministarstvo kulture izrađuje se dodatno izvješće za knjige.
- Dobivena je donacija od 30 filmova tako da ih sada u Knjižnici ima ukupno 70.
- Potrebno je poraditi na web stranici s obzirom na istek ugovora o održavanju.

DAVORKA GRGURIĆ
- Pregled prijava oštećenja na nerazvrstanim cestama, popravak ivičnjaka, sanacija oborinske

odvodnje u Malom selu.
- Pregled početka radova na pristupnoj cesti za Podgoru.
- Danas je sastanak za zelenu tržnicu, dolazi projektant.



- Napravljeno je 5 probnih šliceva za Polane i Petehovac, treba kontaktirati gospodina Vivovdu
u ŽUC da vidimo što dalje.

- Za knjižnicu i muzej javila se projektantica koja će poslati ponudu za izradu projekata.
- Kontrola radova u Supilovoj ulici te redoviti sastanci na temu rekonstrukcije.
- Zbog radova Frankopanska ulica biti će zatvorena još dva-tri dana.
- Radovi na trgu idu kako je i planirano.
- Kompletirana  je  prijava  Ministarstvu  gospodarstva  za  javnu rasvjetu  u  parku.  Dobili  smo

neobvezujuću ponudu.
- Kroz  tjedan  očekujemo  inspekciju  zaštite  okoliša  u  kontrolu  za  postupanje  po  Zakonu  o

otpadu za sve dokumente koje smo trebali donijeti.
- Za 24.7. zakazan je sastanak s gospodinom Ćorkom vezano za Kogeneracijsko postrojenje.
- Prisustvovanje iskolčenjima koje rade geometri.
- Prometno redarstvo.
- Oštećen je jedan stup javne rasvjete na Supilovoj, započet je postupak za odštetnim zahtjevom

prema počinitelju.
- Izvještaj policije o stanju na Sović Lazu gdje se nalazi više osoba romske populacije.
- U srijedu je licitacija za prodajna mjesta na placu.
- Kontrola radova KTD „Risnjak-Delnice“.
- Izvještaj za elementarnu nepogodu pripremljen je za potrebe PGŽ.
- Pripreme za sjednicu Gradskog vijeća.
- Izrada rješenja za komunalni doprinos, nezakonito izgrađene zgrade.
- Gradonačelnik je zatražio da se ispitaju uvjeti da se u Ulicu Ante Starčevića postave ležeći

policajci ili da se na neki drugi način uspori vožnja.

IVA ŽAGAR
- Započela  je  košnja  poljoprivrednih  površina,  djelatnici  se  uhodavaju  za  rad  s  novom

kosilicom. Gradonačelnik je zatražio od KTD „Risnjak-Delnice“ d.o.o. da delničko polje mora
biti pokošeno čim prije jer je trava na mjestima viša od metra. To je posao koji je već trebalo
odraditi pa dok se to ne učini nema korištenja godišnjih odmora, a posao se može organizirati
primjerice dvosmjenskim radom.

- Svakodnevno zalijevanje cvjetnjaka i kamenjara.
- Gradonačelnik je zatražio da se očiste zadnji redovi grobova koji su potpun zameteni travom i

kamenjem, takve su stvari nedopustive i ne smiju se ponoviti. Također je zatražio da se na web
stranici poduzeća svakodnevno objavljuje raspored sprovoda.

MIRELA SRKOČ ŠENKINC
- Započinje Kotar fest, od subote je krenula prodaja ulaznica. Festivalske ulaznice su dostupne

putem interneta. Radi se na promociji događanja i oglašavanju manifestacija a pružit će se i
pomoć oko organizacije. Kotar teatru dat je na korištenje prostor CIP-a.

- Natječaj za najljepšu okućnicu je završen.
- Volonterka Jana Štimac priprema se za stručni ispit.
- Prikupljaju se informacije o sportskim događanjima na području Grada Delnica za potrebe

ankete Fakulteta za turistički i hotelski menadžment.
- Dostaviti komentare na Akcijski plan razvoja turizma LAG-u Gorski kotar.
- Popunjavanje upitnika o pripremi reportaže o turističkoj destinaciji i zajednici.
- Pripreme za Koordinacija TZ Gorskog kotara.
- Što se tiče potpora HTZ-e dobiveno je odobrenje za projekt  uređenja vidikovaca i  ostalih

turističkih atrakcija u visini 20.000 kuna. Potpora se može koristiti isključivo za izradu ograda
od drveta.

- Informirala je prisutne da gostiju na području Grada Delnica ima.
- Rad s novom volonterkom.
- Za Karnevalsku povorku u Crnom Lugu očekuje se 150-200 ljudi.  Dobivena je ponuda za

trošak hrane što bi za maksimalan broj iznosilo cca 4.000 kuna.



TOMISLAV MRLE
- Upozorava na pojavu medvjeda na području Crnog Luga koji već dolaze do kućnih vrata i

predstavljaju opasnost i za ljude i za imovinu. Osobno je uputio e-mail prof.dr. Đuri Huberu s
Veterinarskog  fakulteta  u  Zagrebu  koji  je  dugogodišnji  voditelj  projekata  kojima  se
proučavaju velike zvjeri, osobito medvjedi u RH i koji je s tom problematikom jako dobro
upoznat, da me uputi na eventualnu mogućnost rješavanja ovog problema. 

- Angažman oko Kotar festa.
- Kolegica Muhvić radi na poslovima zaštite i spašavanja te novoj procjeni s obzirom na nove

zakonske odredbe. Obavlja i redovite imovinsko pravne poslove.
- Za nove volontere organizirano je osposobljavanje za rad na siguran način.
- Korespondencija sa Zavodom za zapošljavanje za volonterku za koju nije izdano odobrenje.
- U četvrtak će se održati sjednica Gradskog vijeća. Na dnevnom redu je 17 točaka. Predsjednik

Komisije  za  Statut,  Poslovnik i  propise  te  predsjednik Odbora za  sport,  kulturu,  tehničku
kulturu nisu imali potrebu sazvati sjednice radnih tijela iako gradonačelnik smatra da se Odbor
za sport, kulturu i tehničku kulturu trebao sastati.

- I  dalje  se  radi  na  predmetu  „Polić“,  Raiffeisen  banci  dostavljena  je  sva  potrebna
dokumentacija.

- Svim institucijama u zgradi  Gradske uprave upućen je upit  da li  su spremni sudjelovati  u
financiranju portira zgrade. U tom smislu bit  će potrebno izmijeniti  Sistematizaciju radnih
mjesta.

- Gradonačelnik je zatražio da od Policijske postaje zatraži informacija zbog čega se zastalo s
organiziranjem jedinice policijske mladeži.

Dovršeno u 13,50 sati.

Tajnica gradonačelnika                                                                                       Gradonačelnik
Klaudija Kumpar                                                                                                 Ivica Knežević, dipl. iur.


